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  Subsemnatul FILIPOIU AUGUSTIN FLORINEL, în calitate de consilier județean al 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, pe parcursul anului 2022 mi-am desfășurat activitatea 
în ședințele ordinare, extraordinare și de îndată ale Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, 
conform convocatoarelor. Ședințele de consiliu s-au desfășurat atât în mediul online, cât și 
fizic, la sediul Consiliul Județean Bistrița-Năsăud. 

 Anterior fiecărei ședințe a Consiliului Județean am analizat în amănunt documentele 
puse la dispoziție de aparatul de specialitate. 

În calitate de membru în Comisia de administrație, am votat proiectele de hotărâri 
propuse de inițiatori și atunci când a fost cazul, am solicitat detalii cu privire la unele dintre 
acestea, primind ulterior detaliile solicitate din partea aparatului de specialitate.  
        Ca membru în Consiliul de administrație al Spitalului Județean de Urgență Bistrița am 
participat la ședințele în care am fost convocat, am votat măsurile pe care conducerea 
spitalului le-a propus și am venit cu noi propuneri pentru îmbunătățirea și eficientizarea 
activității din cadrul respectivului spital. 
        Ca membru desemnat din partea asociatului unic al județul Bistrița-Năsăud la 
Societatea Protecție și Pază Bistrița-Năsăud am participat la ședințele la care am fost 
convocat, votând măsurile pe care conducerea societății le-a propus, pentru buna desfășurare 
a activității. 
         În calitate de președinte al Autorității Teritoriale de Ordine Publică, am asigurat 
desfășurarea în bune condiții a ședințelor fizice cât și a celor din mediul online, cu aportul 
aparatului de specialitate al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud. Am susținut dezbaterile și 
și am venit cu propuneri împreună cu colegii din cadrul Autorității Teritoriale de Ordine 
Publică, pe diferite teme care au fost pe ordinea de zi a ședințelor . 
            Deciziile și hotărârile luate la nivelul Consiliului Județean Bistrița-Năsăud le-am făcut 
cunoscute cetățenilor județului și în special locuitorilor de pe valea Someșului prin 
intermediul rețelelor de socializare sau în cadrul unor întâlniri cu aceștia. 

 

Consilier județean, 

                                                                         Filipoiu Augustin Florinel 


